
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

w dniu 13 stycznia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do pierwszego zastępcy prokuratora generalnego, prokuratora krajowego 

Dariusza Barskiego 

Szanowny Panie Prokuratorze! 

W ubiegłym roku doszło do upublicznienia zdjęć ofiar katastrofy smoleńskiej przez podkomisję 

Antoniego Macierewicza. W tej sprawie, jak wynika z odpowiedzi, jaką otrzymałem z Ministerstwa Obrony 

Narodowej  i Służby Kontrwywiadu Wojskowego, przeprowadzone było wewnętrzne postępowanie. 

W związku z tym wdzięczny będę panu prokuratorowi za odpowiedź na zadane w trybie oświadczenia 

senatorskiego następujące pytanie: czy Ministerstwo Obrony Narodowej lub Służba Kontrwywiadu 

Wojskowego skierowały w wyniku działań kontrolnych związanych z wyjaśnieniem okoliczności 

upublicznienia zdjęć ofiar katastrofy smoleńskiej zawiadomienie o możliwości popełnienia przestępstwa, 

a jeśli tak, to kiedy i jaki według wiedzy Prokuratury Krajowej jest stan ewentualnego postępowania? 

Z wyrazami szacunku 

Krzysztof Brejza 


